

《单词百科:cognisance是什么意思?cognisance怎么发音?cognisance的解释和用法》

英语单词cognisance是什么意思?cognisance怎么读?cognisance怎么发音?简答网为您整理了cognisance的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



cognisance怎么读

cognisance的读音:['k ɡn ɪ z ə ns]

cognisance的意思

1、n.认识，审理，认定；

cognisance的近义词

1、awareness n.察觉，觉悟，意识；

- 2、cognizance n.认识，审理，认定；
- 3、consciousness n.清醒状态；意识；看法；
- 4、knowingness n.知道；

cognisance的双语例句

- 1、MPCB officials said they had taken cognisance of the complaint.

MPCB的官员表示已经受理投诉。

- 2、Translation: As Minister mentioned yesterday, our approach to teaching CL must take cognisance of the diverse language abilities of our students and the increasingly varied language backgrounds.

部长在较早时提到，我们在进行华文教学的时候，必须清楚地认识到学生掌握母语的能力不同，他们的家庭语言背景差异也很大。

- 3、The conclusion states that regulation authority should be the intrinsic spirit and eternal theme in the cognisance to the nature of administrative law, in the study of basic principle and in t

结语：在对行政法性质的认识、法基本原则的探究与确立中，颖悟：题！对行政法学理论基础的认定和对行政控权——行政法的内在精神与永恒主

- 4、Each Quaestio had, in fact, confined itself to the crimes committed to its cognisance by its charter.

事实上每一个“审问处”都把自己局限于由其特许状委托给它审判的各种罪行。

- 5、When choosing surface finishes in a food factory, due cognisance must be taken of the type of food being handled and of the type of operations to be carried out in each area of the factory.

食物工厂完成，当选择表面完成，必须采取交付认识被处理的食物种类和在工厂的各个区域将执行的操作的种类。

- 6、The cognisance for the indirect infringement of patent and the corresponding civil responsibility have long been a headache for the court in dealing with the case of infringement of patent, which is under heated discussion among both academic and judicial circles.

专利间接侵权行为的认定及民事责任的承担是人民法院处理专利侵权案件所面临的一个难点问题，也是近几年理论界和司法界共同探讨的一个热门问题。

以上是简答网为您整理的cognisance怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/cognisance>

